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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 19/3 - 18.30 - 20.30 

Sted Sommersted 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg og Dilek 

Kartal, Luise Bram, Simon Hoffmann Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Post og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende Dilek Kartel 

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

  Ingen bemærkninger.  

Skolebestyrelsesvalg  Planlægning af valgmøde Der er valgmøde til skolebestyrelse den 3. 

april 2024. Kl. 17-18.00. Og det afholdes i 

Sommersted.  

 

 

Motivation i junioruniverset, 

herunder arbejde med 

“medinddragelse” 

 Drøftelse om tiltag i 

forbindelse med styrkelse af 

almenområdet 

Lærere og ledelse har siden sidste 

bestyrelsesmøde i februar, haft møde 

omkring de 4 politiske emner for styrkelse 

af almenområdet og netop taget fat i 

medinddragelse fra / af elevernes hverdag. 

Der skal alle klasser de næste par måneder 

gøre sig nogle synlige erfaringer ude i 

klasserne, hvor de medinddrager eleverne 

på en synlig måde. Der er allerede positive 

meldinger fra klasserne.  

Forældrene i bestyrelsen har også hjemme 

hørt godt om medinddragelsen.  

Vi overvejer også om vi via kommende 

skoleårsplanlægning, kan tilrettelægge 

skoledagen, så hverdagene bliver med 

færre voksen-skift. Det vil kunne sikre mere 

fordybelse, og det kan måske være med til 

at gøre noget godt, for at fastholde 

motivationen blandt eleverne.  

 

 

 

 

Lektier  Drøftelse og “udfoldelse” af 

begrebet 

Lærerne præsenterer hvordan ugeopgaver 

på nuværende fungerer. Det er 

træningsopgaver som er gennemgået på 

skolen og altså kendte træningsopgaver. 

Der er allerede nu en bevidsthed om at 

træningsopgaver ikke må fjerne 

motivationen til læring og at forældre gerne 

skal kunne hjælpe deres børn.  
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Hvis forældre særligt ønsker 

træningsopgaver på et højere niveau, så er 

det bestemt muligt mellem skole og hjem. 

  

Der drøftes at det netop er godt at det er 

ugeopgaver, frem for fra dag til dag, da det 

bedre kan sikre at hjemmeopgaver ikke 

bliver til en last, men netop fastholder 

motivationen til læring.  

 

Bestyrelsen peger på at ledelsen sammen 

med personalet rammesætter en fælles 

tilgang på skolen om hvordan 

ugeopgaver/hjemmetræningsopgaver 

effektueres i alle klasser. Gerne noget fast, 

så man som forældre kan følge med 

hjemme.  

 

Vi har ikke brug for at være en lektiefri 

skole, men vi ønsker at der er ugeopgaver. 

 

 

  

Timefordelingsplanen  Gennemgang og godkendelse Skolebestyrelsen har godkendt 

timefordelingsplanen. I hovedtræk har 

skolebestyrelsen sagt god for, at der ikke er 

tysk i 4. klasse fra kommende skoleår. Men 

først i 5. og 6. klasse. Derudover ser 

timefordelingsplanen ud som i dette 

skoleår. Dog med forbehold for ændringer, 

da regeringen har et nyt udspil i 

støbeskeen.  

 

Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
• Der er planlægning af kommende 

skoleår på ledelsen skrivebord. 
•  Der er licitationsmøde er onsdag 

den 20.3. omkring byggeriet i 
Nustrup. Der er en liste som skal 
gennemgås inden da. Der er 
styregruppemøde den 21.3. Der er 
5 bud pt. På kommende byggeri. 

 
Medarbejdere 
Nustrup: 

•   Der har været afholdt påskedag 

og vi har fået pyntet flere steder i 
Nustrup.   

•   

 
Sommersted: 

• Der har været afholdt trivselsdag 
•  Der kommer 21 Erasmus 

studerende i uge 17 og 18.   
• Der er Rynkebyløbet i Sommersted 

fredag før påskeferien.  
 
Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 
 
Lokale repræsentanter  
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Der arbejdes på områdeforøgelse. Der 
bliver afholdt møder i den kommende tid. 
Det er David Koeslich fra skolebestyrelsen, 

som bl.a. sidder med i den arbejdsgruppe.  

 
Forældrerepræsentanter 

 

Evt.     

 

 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

 


